
   
Protokół Nr 11/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, które odbyło się 
w dniu  22.06 .2017 r. godz. 15.45, sala  Nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach.

Posiedzeniu przewodniczyła- Grażyna Wójcik – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności ( zał. nr  1).

 Porządek obrad :

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia protokołu. Nr 10/17 z dnia
6.06.2017 r.

2. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta
Pabianic na 2017r.– proj. nr 3.

3. Sprawy różne- pisma są do wglądu w Biurze Rady.

- pismo Prezydenta dot. ulicy Osikowej
 

 
Ad. 1
Do porządku obrad i  protokołu Nr 10/17 z dnia 6.06..2017 r. nie było uwag, 
przyjęto.

Ad.2
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 
2017r.– proj. nr 3. z autopoprawką ( zał. nr  2).
uzasadnienie  –  Zarząd  Dróg  Miejskich,  w  związku  z  faktycznymi  kosztami
wynikającymi  z  przeprowadzonych  postępowań  przetargowych  i  wykonanych
kosztorysów inwestorskich dokonuje się zmian na następujących zadaniach.
Zmniejsza się zadania:
- pn. przebudowa dróg gminnych o kwotę 214.000 zł;
- pn. przebudowa odcinka ul. Siennej od ul. Smugowej do wjazdu na posesję nr 23
B  o kwotę 105.000 zł.
Zwiększa się zadania:
-przebudowa ul. Sybiraków od Spokojnej do ul. Wołyniaków o kwotę 282.000 zł.
-przebudowa ul. Rzgowskiej VII łopatka o kwotę 37 .000 zł.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak –  ile osób na tej ulicy i zakres remontu to dopowie
dyrektor St.  Wołosz. Autopoprawka do uchwały wynika z tego, że  rozstrzygnięcia
przetargów odbyły się w tym tygodniu i są to  rzeczywiste kwoty.

Radny Tadeusz Feliksiński-  ul. Sybiraków tam nikt nie mieszka na pewnym odcinku
po drugiej stronie jest  tylko 65 garaży.
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Dyrektor Stanisław Wołosz- to jest koszt rozstrzygnięcia remontu ulicy.

Radny Tadeusz Feliksiński- nie ma tam konieczności tego wykonywać.

Dyrektor  Stanisław Wołosz-  budowa nowej  ulicy wykonanie  asfaltu  +  chodniki  i
przed utwardzeniem trzeba wykonać infrastrukturę techniczną dlatego dodatkowo
wybudowanie kanalizacji sanitarnej i odejścia kanału w nowo projektowane ulice. 1
km drogi  to koszt 2- 4 mln zł, a tu wyszło 682 tys. zł  po rozstrzygnięciu ofert i to
nie jest duży koszt.
Od zeszłego  roku ceny  poszły w górę i zbliżyły się do cen kosztorysowych.

Radny Piotr Różycki- a po co remont tej ulicy ?

Dyrektor  Stanisław Wołosz-  po  jednej   stronie  jest  zabudowa  jednorodzinna,  a
druga strona  to 65 garaży i to jest kontynuacja rozpoczętych prac.,
 
Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem –11, przeciw- 7,  wstrzymało się -1
Przyjęto. 

Ad.3
Sprawy różne- 
- pismo Prezydenta dot. ulicy Osikowej (zał nr 3). do wglądu w  Biurze rady.
   
 nie było pytań. 

Nagranie CD – zał. Nr 4.
Na tym zakończono posiedzenie o godz. 15.55.

Protokółowała:              Przewodniczyła:

      Monika Ludziejewska                                                       Grażyna Wójcik
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